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Protokoll	  fra	  styremøte	  i	  

Raseklubb	  for	  dansk/svensk	  Gårdshund	  
14.	  september	  2014	  

	  
Tid:	   	   kl.	  16.00	  	  
Sted:	   	   Langgata	  103,	  Skedsmokorset	  (hos	  Bjørg)	  
Tilstede:	   Bjørg	  Henriksen,	  Kjersti	  Kristiansen,	  Marit	  H.	  Autrey	  og	  	  

Thomas	  Moe	  Kristiansen,	  	  
	  
	  
Dagsorden:	  
Sak:	  69/14:	   Godkjenning	  av	  protokoll	  fra	  styremøtet	  den	  29.	  juni	  2014.	  	  
Sak:	  70/14:	   Innkommet	  post	  
Sak:	  71/14:	   Informasjon	  
Sak:	  72/14:	   Rasetreffet	  2014	  -‐	  evaluering	  
Sak:	  73/14:	   Rasetreffet	  2015	  og	  2016	  
Sak:	  74/14:	   Dogs4all	  2014	  
Sak:	  75/14:	  	   Sunnhetsråd,	  oppnevning	  av	  nytt	  medlem	  
Sak:	  76/14:	   Avlsrådkurs,	  januar	  2015	  
Sak:	  77/14:	  	   Hjemmesiden,	  ny	  web-‐ansvarlig	  
Sak:	  78/14:	  	   ”Gårdshunden”,	  utg.	  3,	  2014	  
Sak:	  79/14:	  	   Økonomisk	  status	  
Sak:	  80/14:	   Eventuelt	  
	  
Sak:	  69/14:	   Godkjenning	  av	  protokoll	  fra	  styremøtet	  den	  29.	  juni	  2014.	  	  
	   	   Det	  fremkom	  ingen	  merknader	  til	  protokollen.	  
	  
Vedtak:	  Protokollen	  fra	  styremøtet	  den	  29.juni	  2014	  ble	  godkjent.	  
	  
Sak:	  70/14:	   Innkommet	  post	  
Thomas	  refererte	  innkommet	  post,	  og	  disse	  ble	  kommentert	  og	  behandlet	  fortløpende:	  	  
	  
• Kari	  Hatledal:	  	   Forespørsel	  om	  det	  er	  innkommet	  andre	  kandidater	  som	  

distriktskontakt	  i	  Vestfold.	  Hun	  ønsker	  å	  trekke	  seg	  fra	  vervet,	  men	  så	  langt	  har	  
ingen	  andre	  kandidater	  meldt	  seg.	  	  

	   Thomas	  har	  besvart	  henvendelsen,	  og	  vil	  legge	  ut	  info	  på	  FB	  og	  hjemmeside	  
	   om	  saken,	  i	  håp	  om	  at	  noen	  melder	  seg.	  Styret	  vil	  bli	  forelagt	  aktuelle	  
	   kandidater	  for	  vervet	  i	  et	  senere	  møte.	  	  
	  
• NKK:	  Informasjon	  vedr.	  Representantskapsmøtet	  den	  8.-‐9.november	  d.å,	  med	  

forslagsfrister	  og	  kontaktinfo.	  	  
	   Styret	  har	  tidligere	  behandlet	  sak	  om	  delegat	  på	  Rep.skapet,	  og	  at	  	  
	   Thomas	  Moe	  Kristiansen	  stiller	  fra	  RDSG,	  med	  Bjørg	  Henriksen	  som	  vara.	  	  
	  
• Signe	  Jensen:	  Signe	  har	  mottatt	  purring	  fra	  posten	  for	  porto	  etter	  utsendelse	  av	  

Gårdshunden.	  	  
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	   Thomas	  har	  sendt	  melding	  til	  Posten	  om	  ny	  kasserer,	  og	  fått	  bekreftelse	  på	  
	   at	  dette	  er	  endret	  i	  systemet.	  I	  tillegg	  har	  Bjørg	  sendt	  e-‐post	  til	  NKK,	  der	  det	  
	   bes	  om	  at	  Signe	  ikke	  lenger	  står	  oppført	  som	  mottaker	  av	  faktura.	  	  
	   Styret	  endret	  kontaktinfo	  i	  dogweb	  og	  sendte	  melding	  til	  Brønnøysund	  like	  
	   etter	  årsmøtet	  2014.	  At	  Signe	  Jensen	  da	  fortsatt	  mottar	  post	  til	  klubben,	  er	  
	   svært	  beklagelig.	  	  
	  
• NKK:	   Info	  om	  NKK	  –	  Oslo,	  Bjerke	  travbane	  16.-‐17-‐	  august.	  	  
	  
• NKK-‐nettbutikk:	  Info	  om	  annullert	  matriellordre.	  

Thomas	  bestilte	  gratis	  informasjonsmatriell	  fra	  NKK,	  tenkt	  delt	  ut	  på	  
	   Rasetreffet	  2014.	  NKK	  har	  i	  annulleringsordren	  opplyst	  at	  de	  ikke	  sender	  ut	  
	   materiell	  i	  så	  store	  mengder	  RDSG	  har	  ønsket.	  	  
	  

• NKK:	  Informasjon	  om	  NKK	  –	  Rogaland,	  13.-‐14.	  September.	  	  
	  

• Hege	  Håland:	  Kritikk	  av	  hjemmesiden	  og	  spørsmål	  om	  de	  økonomiske	  
prioriteringene	  vedr.	  denne.	  Håland	  henviser	  til	  styremøte	  den	  29.	  Juni	  d.å,	  der	  
styret	  ønsker	  å	  undersøke	  kostnadene	  for	  ”galleri”	  på	  hjemmesiden.	  I	  tillegg	  
mener	  hun	  at	  resultatlistene	  blir	  oppdatert	  for	  sjeldent,	  og	  at	  et	  bilde	  på	  rullen	  
bør	  fjernes.	  

	   Thomas	  har	  besvart	  henvendelsen	  og	  henvist	  til	  de	  vedtak	  som	  ble	  fattet	  på	  
	   årsmøtet	  2013.	  Kostnaden	  for	  hjemmesiden	  fikk	  enstemmig	  tilslutning	  under	  
	   behandling	  av	  regnskapet,	  og	  styret	  har	  derfor	  fulgt	  årsmøtets	  vedtak.	  	  
	   Uavhengig	  av	  de	  diskusjoner	  som	  oppsto	  i	  forkant	  og	  under	  selve	  årsmøtet,	  er	  
	   det	  	  et	  faktum	  at	  hjemmesiden	  fikk	  sin	  tilslutning	  og	  derfor	  må	  driftes	  i	  tråd	  
	   med	  intensjonen.	  	  
	   Thomas	  sendte	  forøvrig	  e-‐post	  til	  web-‐ansvarlig,	  der	  bildet	  på	  rullen	  ble	  bedt	  
	   fjernet.	  	  
	  

• NKK:	  Disiplinærreaksjoner	  
	  

• Dogs4all:	  Spørsmål	  vedr.	  rasegruppe/plassering	  i	  hallen	  og	  tilbud	  om	  forsikring	  
på	  standsutstyr.	  	  

	  
• NKK:	  Invitasjon	  til	  Dialogmøte	  8.	  November	  2014.	  

	  
• Hundesport:	  Informasjon	  om	  at	  det	  også	  i	  år	  vil	  være	  mulig	  for	  klubber	  og	  

kenneler	  å	  sette	  inn	  juleannonser	  i	  årets	  siste	  utgave.	  Bestilling-‐/innleveringsfrist	  
er	  satt	  til	  17.oktober.	  	  

	  
Vedtak:	  	   Styrets	  saksbehandling	  fremgår	  i	  fremstillingen,	  øvrige	  saker	  ble	  tatt	  
	   	   til	  orientering.	  
	  
Sak:	  71/14:	   Informasjon	  

• Marit	  har	  snakket	  med	  Hunderfossen	  i	  etterkant	  av	  Rasetreffet.	  Det	  er	  gitt	  mye	  
positiv	  respons,	  men	  det	  er	  lovet	  konkret	  tilbakemelding	  etter	  styremøtet.	  	  
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• Signe	  Jensen	  leverte	  vaffeljern,	  engangsbestikk	  m.m	  hun	  har	  oppbevart	  inntil	  
rasetreffet.	  	  

	  
• Thomas	  har	  stilt	  spørsmål	  om	  utarbeidelse	  av	  en	  informasjonsbrosjyre	  til	  	  

Anette	  Nordskogen,	  som	  har	  påtatt	  seg	  oppgaven	  med	  å	  utforme	  denne.	  	  
Intensjonen	  er	  at	  RDSG	  innehar	  en	  brosjyre	  som	  presenterer	  klubben	  og	  dets	  
virke.	  Brosjyren	  er	  ment	  å	  være	  klar	  til	  standsen	  på	  Dogs4all	  i	  november.	  	  

	  
• Velkomstpakke	  og	  blad.	  Undersøke	  med	  Britt.	  Brev,	  refleks	  og	  brosjyre?	  

	  
• RDSG	  har	  nå	  over	  1000	  følgere	  på	  FB	  

	  
Vedtak:	   Tatt	  til	  orientering.	  	  
	  
	  
Sak:	  72/14:	   Rasetreffet	  2014	  –	  evaluering	  
Styret	  er	  svært	  fornøyd	  med	  gjennomføringen	  av	  Rasetreffet	  2014.	  
Arrangementskomiteen	  hadde	  gjort	  en	  meget	  god	  jobb	  i	  forkant	  av	  treffet,	  noe	  
gjennomføringen	  bar	  preg	  av.	  Det	  var	  i	  tillegg	  mange	  deltakere	  som	  stilte	  seg	  til	  
disposisjon	  i	  løpet	  av	  helgen,	  og	  hjalp	  til	  med	  forefallende	  arbeid,	  samt	  bemanning	  av	  
kiosk/salgsbod.	  
	  
Kiosken/salgboden	  hadde	  en	  omsetning	  på	  ca.	  Kr.	  30.000,-‐	  i	  løpet	  av	  helgen.	  Det	  ble	  
solgt	  et	  stort	  antall	  termokopper,	  ellers	  var	  det	  vafler	  og	  pølser	  som	  solgte	  mest.	  Det	  var	  
dessverre	  noe	  labert	  salg	  av	  klær/effekter.	  	  
I	  2015	  må	  kiosken	  bemannes	  bedre	  i	  de	  perioder	  det	  erfaringsmessig	  er	  mest	  salg.	  I	  
tillegg	  bør	  det	  skilles	  bedre	  mellom	  salgsdisk	  og	  tilberedning.	  	  
	  
Marit	  har	  utarbeidet	  innkjøpsliste	  for	  2015,	  basert	  på	  salgstall	  2014.	  Estimert	  
innkjøpskostnad	  er	  satt	  il	  Kr.	  3000,-‐.	  Siden	  butikken	  på	  Øyer	  er	  søndagsåpen,	  er	  dette	  en	  
nødløsning	  hvis	  kiosken	  skulle	  gå	  tom	  for	  varer.	  	  
	  
Det	  var	  få	  medlemmer	  som	  møtte	  til	  medlemsmøtet	  på	  fredag.	  Styret	  ønsker	  derfor	  å	  
avvikle	  dette	  for	  neste	  år,	  og	  heller	  ønske	  velkommen	  og	  gi	  informasjon	  om	  treffet	  under	  
middagen	  i	  2015.	  	  
	  
Middagen	  var	  en	  hyggelig	  ”åpning”	  av	  Rasetreffet	  og	  mange	  hadde	  meldt	  seg	  på.	  	  
Menyen	  sto	  ikke	  helt	  til	  forventingene	  og	  oppgjøret	  gikk	  tregt.	  Dette	  gis	  det	  
tilbakemelding	  til	  Hunderfossen	  om	  dette.	  
	  
Grillingen	  var	  en	  suksess,	  med	  konkurranser	  og	  god	  stemning.	  Overskudd	  av	  hvetebakst	  
og	  kaffe	  ble	  servert	  medlemmene	  gjennom	  kvelden,	  noe	  som	  videreføres	  neste	  år.	  	  
	  
Lydighet	  og	  rallylydighet	  hadde	  stor	  oppslutning,	  og	  styret	  er	  svært	  takknemlig	  for	  det	  
initiativet	  som	  ble	  tatt	  for	  dette.	  Etter	  årets	  suksess	  håper	  styret	  å	  kunne	  videreføre	  og	  
utvikle	  denne	  delen	  av	  arrangementet	  i	  2015.	  
	  
Sløyfer	  har	  en	  stor	  kostnadsramme	  i	  regnskapet	  for	  arrangementet.	  Det	  er	  dog	  kjøpt	  inn	  
sløyfer	  for	  5	  år,	  og	  klubben	  har	  derfor	  dette	  de	  kommende	  4	  år.	  	  	  
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Raseklubben	  innehar	  en	  del	  rekvisita	  og	  det	  skal	  mye	  organisering	  til	  for	  lagring	  og	  
transport	  av	  dette.	  Styret	  bør	  derfor	  fremme	  forslag	  om	  budsjettmidler	  for	  lukket	  
henger	  til	  årsmøtet	  2015,	  slik	  at	  alt	  kan	  samles	  og	  fraktes	  med	  denne.	  	  
	  
Styret	  ønsker	  tilbakemelding/evaluering	  fra	  medlemmene	  på	  årets	  rasetreff,	  og	  dette	  
legges	  ut	  på	  hjemmesiden,	  når	  Gårdshunden	  sendes	  ut.	  	  
	  
Kasserer	  har	  utarbeidet	  regnskap	  for	  arrangementet:	  	  
	  
  
Status	  Rasetreff	  2014	  	  

	  Inntekt	  fra	  kiosken	  på	  rasetreff	   	  	  
Omsetning netthandelprodukter  17	  435,00	  
Loddsalg  ca beløp 1	  500,00	  
Katalog ca beløp 1	  400,00	  
Barn + hund 400,00	  
Kaffe - vafler etc  6	  810,00	  
Rosetter 1	  500,00	  
Sum  29 045,00 

  Inntekt påmeldinger    
Påmelding	  RL	  /LP	   1	  800,00	  
Påmelding	  Utstilling	  	   350,00	  
Avregning	  NKK	   23	  009,00	  
Sum	  	   25	  159,00	  

	   	  
	   	  	   	  Utlegg	  Rasetreff	  2014	  	   	  	  
Anne	  Ulekleiv	   2	  495,00	  
Marit	  h	  Autrey	  	   5	  078,62	  
Kristian	  Horvei	  	   518,00	  
Thomas	  Moe	  Kristiansen	  	   2	  004,50	  
Hunderfossen	  Turistsenter	  AS	   8	  618,00	  
Dommerregn 4	  075,00	  
Ringsek 2	  093,00	  
Skriver 1	  739,00	  
Gebyr leie av terminal  1	  228,00	  
Total  27 849,12 

	   	  
	   	  Inntekter	  	   54	  204,00	  

Utgifter	  	   27	  849,12	  

Resultat	  Rasetreff	  2014	   26	  354,88	  
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Investert 2014  (til bruk over flere år)	  

Medaljer 100 stk 
	  Målestav 2	  562,50	  

Rosetter	   865,00	  

	  
23	  838,00	  

	  
27	  265,50	  

Resultat	  inkl	  investering	  	  
	  

	  
-‐910,62	  

	  
	  Vedtak:	  	   Tatt	  til	  orientering	  

	  
Sak:	  73/14:	   Rasetreffet	  2015	  og	  2016	  
Det	  ble	  fremmet	  forslag	  på	  Marit	  H.	  Autrey	  som	  leder	  av	  arrangementskomiteen,	  og	  
Lykke	  Bech	  Daugaard	  som	  utstillingsleder	  for	  2015.	  	  
	  
Arrangementet	  for	  2015	  er	  satt	  til	  7-‐9.	  August,	  mens	  5-‐7.	  august	  ble	  angitt	  som	  aktuelle	  
datoer	  for	  2016.	  	  
Styret	  vil	  søke	  NKK	  om	  Rasetreffet	  for	  2016	  i	  løpet	  av	  høsten.	  	  
	  
Vedtak:	  	   Tatt	  til	  orientering	  
	  
Sak:	  74/14:	   Dogs4all	  2014,	  
Klubben	  har	  bestilt	  stands	  under	  Dogs4all	  den	  14.-‐16.	  November	  d.å.	  Det	  tillates	  kun	  
informasjon	  om	  rasen	  og	  klubben,	  og	  det	  kan	  derfor	  ikke	  selges	  effekter.	  Styret	  
diskuterte	  aktuelle	  kandidater	  for	  å	  bemanne	  standsen.	  	  
	  
Det	  ble	  fremmet	  forslag	  om	  at	  Bjørg	  Henriksen,	  Kjersti	  Kristiansen	  og	  Kari	  Andresen	  får	  
ansvar	  for	  standsen,	  og	  med	  det	  bemanningen,	  	  
	  
Vedtak:	   Bjørg	  Henriksen,	  Kjersti	  Kristiansen	  og	  Kari	  Andresen	  er	  

standsansvarlig	  under	  Dogs4all	  
	  
Sak:	  75/14:	  	   Sunnhetsrådet,	  oppnevning	  av	  nytt	  medlem	  
Henvendelse	  fra	  Helene	  Ellingsen,	  hvor	  det	  orienteres	  om	  at	  rådet	  ikke	  har	  kommet	  så	  
langt	  i	  arbeidet	  med	  RAS.	  Det	  opplyses	  også	  at	  Linda	  M.	  ikke	  ønsker	  å	  sitte	  i	  rådet	  lenger	  
og	  dermed	  ønsker	  å	  fratre.	  Helene	  Ellingsen	  ønsker	  at	  styret	  oppnevner	  nytt	  medlem	  av	  
rådet,	  og	  har	  fremmet	  forslag	  på	  aktuell	  kandidat.	  	  
Styret	  diskuterte	  kandidaturet.	  	  
	  
Vedtak:	   Forslaget	  på	  nytt	  medlem	  av	  Sunnhetsrådet	  ble	  avvist	  mot	  1	  stemme.	  	  
	   	   Styret	  henstiller	  rådet	  om	  å	  strukturere	  arbeidet	  bedre	  internt.	  	  
	  
Sak:	  76/14:	   Avlsrådskurs,	  januar	  2015	  
NKK	  avholder	  avlsrådkurs	  lørdag	  24.	  og	  søndag	  25.	  Januar	  2015.	  Det	  er	  ønskelig	  at	  
sunnhetsrådet,	  og	  flest	  mulig	  i	  styret	  deltar	  på	  dette.	  	  
	  
Det	  ble	  fremmet	  forslag	  om	  at	  medlemmer	  av	  sunnhetsrådet	  får	  dekket	  kursavgiften	  i	  
sin	  helhet,	  mens	  styremedlemmer	  får	  dekket	  Kr.	  1000,-‐.	  
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Vedtak:	   Sunnhetsrådet	  oppfordres	  til	  å	  delta	  på	  avlsrådkurs	  og	  får	  dekket	  
	   	   kursavgiften	  i	  sin	  helhet.	  Styremedlemmer	  som	  ønsker	  å	  delta,	  får	  
	   	   refundert	  Kr.	  1000,-‐	  av	  klubben.	  
	  
Sak:	  77/14:	  	   Hjemmesiden,	  ny	  web-‐ansvarlig	  
Styret	  har	  mottatt	  e-‐post	  fra	  Kristian	  B.	  Horvei,	  der	  han	  opplyser	  om	  at	  han	  ønsker	  å	  
fratre	  som	  web-‐ansvarlig	  fra	  den	  15.september	  d.å.	  
	  
Vedtak:	   Thomas	  oppnevnes	  som	  web-‐ansvarlig.	  Bjørg	  og	  Thomas	  ber	  om	  møte	  
	   	   med	  Kristian,	  slik	  at	  de	  får	  opplæring	  i	  drift	  av	  nettsiden.	  
	  
Sak:	  78/14:	  	   ”Gårdshunden”,	  utg.	  3,	  2014	  
Fått	  til	  gjennomsyn.	  Noe	  merknader	  på	  faktafeil,	  men	  dette	  oversendes	  redaktør	  direkte.	  
	  
Siste	  utgave	  et	  jubileumsnummer?	  Resymè	  gjennom	  10	  år.	  Bjørg,	  kontakter	  Anette.	  	  
	  
Sak:	  79/14:	  	   Økonomisk	  status	  
Kasserer	  Elisabeth	  Torvund	  har	  opplyst	  at	  klubbens	  beholdning	  pr.	  14.september	  2014	  
er	  pålydende:	  Kr.	  300.481,72	  
	  
Vedtak:	   Tatt	  til	  orientering	  
	  
Sak:	  80/14:	   Eventuelt	   	  
Det	  fremkom	  fire	  saker:	  
	  

1. Infobrosjyre	  til	  nye	  medlemmer/oppdretterer.	  	  
Thomas	  har	  sendt	  forespørsel	  til	  Anette	  Nordskogen	  om	  hun	  kan	  påta	  seg	  
oppgaven	  med	  å	  utarbeide	  en	  brosjyre/folder	  som	  presenterer	  klubben.	  
Brosjyren	  er	  ment	  å	  kunne	  deles	  ut	  på	  Dogs4all,	  samt	  til	  annet	  
informasjonsarbeid	  i	  tiden	  fremover.	  	  
Anette	  har	  påtatt	  seg	  oppgaven,	  og	  vil	  ferdigstille	  brosjyren	  for	  messen	  på	  
Lillestrøm	  den	  14-‐16	  november.	  	  
	  

2. Sløyfekasse	  
Kjersti	  ønsker	  å	  kjøpe	  inn	  ny	  ”sløyfekasse”,	  slik	  at	  disse	  kan	  oppbevares	  
samlet.	  Styret	  bifaller	  forslaget.	  	  
	  

3. Kurs	  i	  arrangement/utstilling	  v/NKK	  
NKK	  avholder	  av	  og	  til	  kurs	  for	  raseklubbene,	  med	  tema	  
arrangement/utstilling.	  Leder	  av	  arrangementskomiteen	  og	  
utstillingsleder	  ønsker	  å	  delta	  på	  dette.	  	  
Marit	  undersøker	  når	  neste	  kurs	  avholdes.	  Styret	  bifaller	  for	  øvrig	  
kursdeltakelse.	  	  

	  
	  
Bjørg	  Henriksen/s/	   	   Kjersti	  Kristiansen/s/	   	   Marit	  H.	  Autrey/s/	  
Leder	   	   	   	   st.medlem	   	   	   	   st.medlem	  
	  

Thomas	  Moe	  Kristiansen/s/	  
	   	   	   	   	   	   	   	   Sekretær	  


